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Sent: Tue 2/9/2021 10:oa21 AM

Subject: RE: Verzoek Telegraaf

Received: Tue 2/9/2021 10:02:22 AM

HalJERERY en andere collega’s,

Eens. Ik zou in eerste instantie Sanquin ook de reactie laten geven
— uiteraard in afstemming met ons. Naar ons verwijzen in dit

stadium is niet nodig. EXE weet de allerlaatste stand van zaken rond dit product, dus handig om nog even met hem te bellen

denk ik.

Groet,

ver:(EXER)IE (ED) JERE mires. ni

Verzonden: dinsdag 9 februari 2021 09:38

@minvws.nl>

ey

cc JRE ¥ (308)

JERE ris IEA HOE. CREED) SAE mins»;NERC 0 (EKED
Onderwerp: RE: Verzoek Telegraaf

Ha 5.1.2e

Ik denk dat de woordvoerder van Sanquin het precies juist aanvoelt. We hopen op korte termijn in deze hele kwestie (lang
verhaal voor deze mail....... ) een knoop door te hakken. Dat is dan een beter moment om er nog eens naar te laten kijken. Nu

lijkt me net ff te vroeg

Groet

mri ainsig 9 Emin.2021
09;

35

minvws.nl>

Onderwerp: FW: VerzoekTelegraaf
Urgentie: Hoog

Ha,

Zie onderstaande vraag vanuit Sanquin, nav verzoek Telegraaf. Hoe zitten jullie hierin?

Verzonden: dinsdag 9 februari 2021 09:31

@ minvws.nl>

uin.nl>; EE 1. s120]s120] sanquin.nl>

Onderwerp: Verzoek Telegraaf

Urgentie: Hoog

vraagt om in contact te komen met Covid-19 patiénten die het plasmageneesmiddel (Nanogam met Covid-19

antistoffen) toegediend hebben gekregen.

Hoewel het natuurlijk goed is om positief nieuws hierover naar buiten te brengen, zijn er wel wat haken en ogen te benoemen:

1. VWS is de opdrachtgever, Sanquin de uitvoerende instantie. Uitgifte in geval van schrijnende gevallen is uitbesteed aan de

indicatie-commissie. Daarmee is het niet alleen voor Sanquin om over dit persverzoek te besluiten.



1119727

2. De effectiviteit is officieel onbewezen. Daartoe verzamelen we gegevens, die kunnen we alleen inzetten met toestemming

van arts, patiént en VWS (in jullie rol als opdrachtgever). Patiénttoestemming is echt alleen via de arts te verkrijgen.

3. Een positief verhaal op basis van een enkel geval zit wel heel dicht tegen het verbod op promotie voor geneesmiddelen.

Voor een niet geregistreerd middel is dat verboden.

4. Op heel korte termijn mogen we een besluit verwachten over de inzet van het middel op grote schaal. Door nu al een

journalist op dit onderwerp te voeden, gaat aandacht zetten op juist de vraag waarom het nog niet is ingezet. Dat zou echt

zonde zijn.

Wat is jullie inzicht in dezen? Verwijs ik mw. [EXEShaar jullie door, of geef ik een reactie na overleg tussen ons?

Met vriendelijke groet,

Sanquin Communicatie

Sanquin
Plesmanlaan 125, 1066 CX Amsterdam

(06) IEEEEDIE
www.sanquin.nl

Disclaimer: http://www.sanguin.nl/e-maildisclaimer


